
Per mail ontvangen en verzonden – 28 oktober 2022 
 
Geachte raadsleden, 
  
Hierbij treft u de beantwoording aan van de vragen zoals die in de B&A van 10 oktober jl. zijn gesteld bij 
behandeling van de Strategische agenda 2023-2026 van de Politie Eenheid Rotterdam. 
  
Vragen van de CDA-fractie  
  
Vraag: Het beleid is om in 2026 minder overlast te ervaren van verwarde personen. Op dit moment wordt er 
door de politie regelmatig naar Antes gereden met een soms geboeide verward persoon. Hoe wil de politie de 
overlast van verwarde personen tegengaan. Wordt er op dit moment gebruik gemaakt van de psycholance en 
wat is er overgebleven van de taskforce verwarde personen toentertijd geleid door Onno Hoes. 

  
Antwoord: Vervoer van verwarde personen wordt niet gedaan door de politie. Ambulance moet vervoeren. 
Kan wel zijn dat politie in ambulance meegaat ter ondersteuning t.b.v. de veiligheid van het 
ambulancepersoneel.  Basisteam Oude Maas beschikt niet over een Psycholance. De taskforce verwarde 
personen van Onno Hoes is inmiddels opgeheven. Met het rapport ‘Op weg naar een persoonsgerichte aanpak’ 
van september 2018 is dit afgesloten. De aanbevelingen in het rapport worden meegenomen in de integrale 
aanpak Zorg en Veiligheid. 

  
Vraag: De bewoners van Rhoon Centrum ervaren overlast door jongeren met vuurwerk. Als het goed is hebben 
de bewoners hier een melding van gemaakt. Zij krijgen echter geen respons van de politie wat er met hun 
melding gebeurd. Wat is het beleid hierin met betrekking tot de terugkoppeling.  

  
Antwoord: De terugkoppeling met betrekking tot deze meldingen moet binnen 48 uur gebeuren. Soms zijn er 
echter omstandigheden dat deze termijn niet kan worden gehaald.  

  
Vraag: In Albrandswaard worden op diverse plaatsen drugs gedeald. Regelmatig spreek ik inwoners die mij de 
plekken aanwijzen waar dit gebeurd. Wanneer er eventueel een meldpunt drugsoverlast wordt ingesteld gaat 
de politie hier wat mee doen of is het water naar de zee dragen en moeten we het maar gedogen. 

  
Antwoord: Indien mensen daadwerkelijk waarnemen dat er drugs wordt gedeald kan dit in geval van een 
heterdaad situatie melden bij 112. Structurele problematiek kan worden gemeld bij de wijkagent via 0900-
8844. Anonieme meldingen kunnen worden gedaan bij Meld Misdaad Anoniem. Een meldpunt drugsoverlast 
bij de gemeente is een extra stap die het proces van melden waarschijnlijk zal verlengen c.q. vertragen en hier 
zijn wij dan ook geen voorstander van.  
  
Vragen van de EVA-fractie  

  
Vraag: Wat is de actuele formatie van basisteam oude maas?  

  
Antwoord: De actuele formatie is 177 fte. De formatie zoals opgenomen in het formatieplan 2023 – 2026 is 
177,2 voor basisteam Oude Maas. 

  
Vraag: Wat is de formatie wijkagenten in AW? Is er sprake van een stijging of een daling in de formatie? 

  
Antwoord: Het formatieve aantal wijkagenten is toebedeeld op het niveau van de basisteams en niet op 
gemeentelijk niveau. 
Op basisteamniveau Oude Maas is de huidige formatie voor wijkagenten 29. In het formatieplan 2023 – 2026 is 
dit eveneens 29.  
De feitelijk formatie aan wijkagenten voor Albrandswaard is op dit moment 4.5 fte. 

 
Vraag: Op enkele terreinen zijn de criminaliteitscijfers gedaald. Is dit ook herkenbaar in andere gemeenten en 
landelijk? Zit hier een Corona effect in? 
  



Antwoord: Uit het Gezamenlijk Veiligheidsbeeld 2021 blijkt dat er minder meldingen van woninginbraken, 
bedreigingen en mishandelingen zijn. In totaal is het aantal misdrijven in Albrandswaard gedaald met -18%. 
  
Landelijk zagen we in corona-tijd het aantal inbraken dalen en digitale criminaliteit toenemen. Echter 
dit betekent niet dat dit in alle gemeenten het geval is geweest. Iets daalt of stijgt in het ene gebied en weer 
niet ergens anders. Daarnaast kun je een daling ook niet altijd aan één specifieke zaak (corona) toeschrijven. Er 
kunnen ook andere factoren van invloed zijn geweest, bijvoorbeeld omdat de politie er meer prioriteit aan 
geeft. Uit het gezamenlijk Veiligheidsbeeld 2021 blijkt dat het aantal misdrijven in de eenheid Rotterdam 
daalde met 8 procent. 

  
Vragen van de Stemlokaal-fractie  

  
Vraag: Zijn er controlemomenten op het naleven van de strategische agenda? 

  
Antwoord: De prioriteiten die benoemd worden in de strategische agenda worden door het basisteam Oude 
Maas vertaald naar een lokale aanpak. De borging van deze aanpak geschiedt door vastlegging van de aan de 
betreffende prioriteiten gekoppelde activiteiten en inzet. Deze vastlegging en daarmee de controle op de 
uitvoering ervan vindt plaats door middel van diverse plannen (van aanpak) die al dan niet gekoppeld zijn aan 
lokaal veiligheidsbeleid zoals in dezen vormgegeven door de gemeente Albrandswaard.  Na vaststelling van de 
Strategische Agenda 2023-2026 door het Regionaal Veiligheidsoverleg zullen de prioriteiten nader besproken 
worden in het District Veiligheidsoverleg. Deze prioriteiten zijn terug te vinden in het sectorplan welke jaarlijks 
door de eenheidsleiding wordt vastgesteld. Vervolgens zal er op teamniveau een teamplan worden vastgesteld 
door de teamchefs. Alle plannen zullen voorafgaand aan vaststelling met de gemeente worden besproken. 
 
Vraag: Uithalers van containers speelt dat ook in Albrandswaard? 

  
Antwoord: De betreffende problematiek concentreert zich vooral in het havengebied. Omdat de gemeente 
Albrandswaard is gelegen in de nabijheid van de haven valt niet uit te sluiten dat incidenten gerelateerd aan 
uithalen zich ook afspelen c.q. zullen afspelen in de betreffende gemeente. In het kader van de aanpak van 
ondermijning is er aandacht voor deze problematiek. Het basisteam werkt in dezen zoveel mogelijk samen met 
de Zeehavenpolitie.  

  
Vraag: Is er sprake van extra inzet op de momenten dat er sprake is van jeugdoverlast (voorbeeld bij incident 
fietsen van viaduct)? 

  
Antwoord: Wanneer uit meldingen, cijfers of anderszins blijkt van jeugdoverlast op een bepaalde locatie wordt 
ten aanzien van deze overlast inzet gepleegd. Wij houden dan bijvoorbeeld extra jeugdcontroles. Het 
basisteam werkt mee aan de integrale aanpak jeugd vanuit de gemeente. We werken daarbij te allen tijde 
samen met partners zoals bijvoorbeeld jongerenwerk. Het thema jeugd is belangrijk en het basisteam; daarbij 
gaat het zeker niet alleen om repressie, maar ook om het leggen van contact met jeugdigen, het aangaan van 
het goede gesprek en het bijdragen aan bewustwording van de gevolgen van houding en gedrag.   

  
Vragen van GroenLinks / PVDA-fractie 

  
Vraag: Hoe gaat de politie inzetten op de genoemde prioriteiten?  

  
Antwoord: Als het gaat om het proces dan verwijzen we naar het antwoord op de eerste vraag van 
StemLokaal. Als wordt gedoeld op de in het ‘Actieplan Veilig 2021’ genoemde prioriteiten dan zet de politie 
onder meer in op: 

1.      Integrale controles 
2.      Jeugdacties 
3.      Donkere dagen offensief en inzet lokmiddelen 
4.      Voorlichting aan ouderen en op scholen tijdens de week tegen de eenzaamheid en de week tegen 

kindermishandeling en huiselijk geweld 
5.      Extra surveillance rondom GGZ-klinieken, nauwe samenwerking met de klinieken en uitvoeren van 

gezamenlijke oefeningen 
 



Vraag: Hoe gaat de politie inzetten op preventie? 
  

Antwoord: Zie antwoord op de vorige vraag.  
  

Vraag: Hoe zal door de politie in AW ingezet gaan worden op het thema zorg en veiligheid? 
  

Antwoord: De politie is een van de partners die betrokken wordt bij de opzet van de lokale integrale aanpak 
Zorg en veilig; een van de speerpunten de komende tijd.  

  
Vragen van de VVD-fractie  

  
Vraag: Hoeveel auto’s heeft het basisteam Oude Maas per dienst beschikbaar (ochtend, middag, avond)? 

  
Antwoord: Dit verschilt en hangt af van de dag en van het tijdstip op de dag. Het verlenen van noodhulp is te 
allen tijde geborgd; wanneer bij drukte ondersteuning vereist is worden eenheden van naburige districten of 
basisteams ingezet.  

  
Vraag: Waarom wordt er niet ingezet op noodhulp i.p.v. op extra wijkagenten? (waterbed effect Rotterdam-
Zuid) 

  
Antwoord: Noodhulp en wijkagenten vormen, samen met de andere disciplines die deel uitmaken van de 
bemensing van het basisteam, een divers geheel. Juist deze diversiteit is noodzakelijk om te komen tot een 
effectieve aanpak van de mogelijke verplaatsing van criminaliteit of overlast. Een succesvolle aanpak wordt 
gevormd door een gezamenlijke inzet waarbij noodhulp en wijkagenten met elkaar samenwerken. Waar het de 
aanpak van zich verplaatsende criminaliteit of overlast betreft hebben dus zowel wijkagenten als noodhulp een 
rol.  
  

Ik ga er vanuit u voldoende te hebben geïnformeerd. 

  

  

Met vriendelijke groet, 

  

Jolanda de Witte 

Burgemeester 

 
 


